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Protokół Nr BRM.0002.7.2021 

41. sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 18 czerwca 2021 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 

Sesję rozpoczęto 18 czerwca 2021 r. o godz. 13:00. 

Zakończono o godz. 16:09 tego samego dnia. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku – Alicja Stefanowska  
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Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodniczący Rady Miejskiej. Witała radnych 

uczestniczących w sesji, Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka oraz mieszkańców 

oglądających transmisję i obecnych na sali. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a 

nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez umieszczenie na gminnej stronie internetowej oraz wywieszenie jej 

przed wejściem do sali konferencyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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poinformowała, że wśród gości obecni są cisi bohaterowie wydarzeń mających miejsce w 

gminie. Zaprosiła następujące osoby w celu wręczenia podziękowań: 

• Panią Anetę J. (nieobecna), 

• Panią Martę Grądzką – opiekuna dowozu, 

• ucznia Adriana Domitrz (nieobecny) z rodzicami, 

• ucznia Jakuba Sawickiego  z rodzicami, 

• Pana Stanisława Kopyckiego – Dyrektora Szkoły Podstawowej  Nr 4 z Oddziałami 

Integracyjnymi im.  ks. Jana Twardowskiego w Olecku. 

Burmistrz Olecka złożył podziękowania za obywatelską postawę oraz wręczył upominki i 

kwiaty zaproszonym gościom. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi wystarczające kworum do 

odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 

7. Ferdynand Grodzicki 

8. Anna Kaczor 

9. Józef Krajewski 

10. Wojciech Leonarczyk 

11. Renata Małgorzata Maciąg 

12. Mariusz Miłun 

13. Alicja Nowik 

14. Wacław Olszewski 
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15. Wojciech Rejterada 

16. Marcin Roszko 

17. Alicja Stefanowska 

18. Grzegorz Wróblewski 

19. Wioletta Dorota Żukowska 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Armii Krajowej, 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego – Kukowo 4, 

c) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli pracujących z 

grupą obejmującą dzieci sześcioletnie i dzieci młodsze oraz pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, 

d) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Olecko w roku szkolnym 

2021/2022, 

e) przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Olecko na lata 2021-

2024”, 

f) rozpatrzenia petycji Instytutu Strategii 2050 warmińsko-mazurskie przy 

Stowarzyszeniu Polska 2050, 

g) przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji 

rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych, 

h) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i lokali 

użytkowych, 
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i) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania 

na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Olecko lub jej jednostkom organizacyjnym, a także 

wskazania organu i osób do tego uprawnionych, 

j) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok, 

k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032, 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

6. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami. 

7. Stan dróg gminnych na terenach wiejskich oraz plany modernizacji oświetlenia – 

referat Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 

8. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez: 

• ujęcie w punkcie 4 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktów l, 

m, n, i o: 

− projektu uchwały w sprawie emisji obligacji, 

− projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku, 

− projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku, 

− projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w Towarzystwie Budownictwa społecznego Sp. z o.o. w Olecku. 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. 

Poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• zmiany porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 4 porządku obrad – podjęcie 

uchwał w sprawach – podpunktów l, m, n, i o: 

− projektu uchwały w sprawie emisji obligacji, 

− projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku, 

− projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku, 

− projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w Towarzystwie Budownictwa społecznego Sp. z o.o. w Olecku. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0, 

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną większość 

głosów i wprowadzono w punkcie 4 – podjęcie uchwał w sprawach – podpunkty l, m, n i o. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej 

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące 

projektów uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły żadne zgłoszenia z uwagami i wnioskami dotyczącymi 

projektów uchwał. 

Uwag nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż mieszkaniec gminy zwrócił się z wnioskiem o wydłużenie czasu 

wystąpienia i umożliwienie wyświetlenia prezentacji na temat koncepcji architektoniczno-

urbanistycznej zabudowy na działkach przy ul. Sembrzyckiego w Olecku.  

Udzieliła głosu mieszkańcowi. 

Mieszkaniec gminy Maciej Kot 

na podstawie prezentacji omówił koncepcję architektoniczno-urbanistyczną – prezentacja w 

załączeniu do protokołu.  

Architekt Krzysztof Hoffman 

zabrał głos w sprawie zagospodarowania terenu przy ul. Sembrzyckiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poprosiła o przesłanie do biura Rady Miejskiej prezentacji celem rozesłania radnym do 

wglądu.  

Radny Mariusz Miłun 
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zapytał, jaki jest szacowany koszt inwestycji, czyli ile przedsiębiorca chce zainwestować w 

mieście. 

Mieszkaniec gminy Maciej Kot 

odpowiedział, że szacunkowy koszt inwestycji wynosi ok. 20 mln zł. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

zapytał, czy inwestor skorzysta z zaproszenia na posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu i 

Gospodarki, by omówić ewentualne braki formalne dotyczące zagospodarowania 

przestrzennego ww. terenu.  

Mieszkaniec gminy Maciej Kot 

odpowiedział, że jest gotowy przedstawić szczegóły na odrębnym spotkaniu.  

Radny Mariusz Miłun 

prosił, aby uwzględnić w spotkaniu udział wszystkich radnych nie tylko z komisji.  

Mieszkaniec Olecka – Andrzej Pułecki 

zabrał głos odnośnie niepodjęcia uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do Związku 

Miast Polskich na ostatniej sesji. Chciał wiedzieć, jakie argumenty mają radni, którzy 

głosowali przeciw.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

odpowiedziała, iż gmina należy do wielu organizacji i stowarzyszeń, płaci składki 

członkowskie, a do tej pory nie było realnych korzyści z tego tytułu. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Mieszkaniec gminy – Andrzej Pułecki, 

• Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska,  

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

• Radny Marcin Roszko. 

Mieszkaniec Olecka – Witold Ulikowski 

zabrał głos w sprawie inwestycji przy ul. Zamostowej w Olecku, usunięcia znaku drogowego 

zakazu postoju oraz rowu melioracyjnego.  

Radny Wojciech Leonarczyk 
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zabrał głos odnośnie głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do 

Związku Miast Polskich. 

Mieszkaniec gminy – Andrzej Pułecki 

wskazał, iż można ponownie głosować nad uchwałą, bo nie ma gwarancji, iż radni znów będą 

przeciw. 

Radny Mariusz Miłun 

odczytał pismo mieszkańca w sprawie kwietniowej sesji nadzwyczajnej.   

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zwróciła uwagę, że zgodnie z art. 23 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym radny utrzymuje 

stałą więź z mieszkańcami oraz ich organizacjami, a w szczególności przyjmuje zgłaszane 

przez mieszkańców gminy postulaty i przedstawia je organom gminy do rozpatrzenia, nie jest 

jednak związany instrukcjami wyborców. Wyraziła również nadzieję, że radny ma 

świadomość, iż zarzuty zawarte w odczytanym piśmie znajdują penalizację w kodeksie 

karnym w § 222.  

Mieszkaniec Olecka – Marian Lewandowski 

przytoczył zapis art. 23a ustawy o samorządzie gminnym dotyczący ślubowania radnego. 

Zaapelował o współpracę między radnymi.  

Odczytał treść odpowiedzi na pismo kierowane przez niego do Prezydenta Rzeczypospolitej 

Polskiej.  

Radny Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy radny Miłun identyfikuje się z zarzutami wyborcy kierowanymi przeciw niemu. 

Radny Mariusz Miłun 

podkreślił, że jedynie odczytał pismo na prośbę mieszkańca. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 4 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Armii Krajowej  

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 
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omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż Komisja przy 5 głosach za i  1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Armii 

Krajowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w rejonie ulicy Armii Krajowej. 

Wyniki głosowania: 

Za: 16,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 3,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 
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Wyniki imienne: 

Za (16) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Ferdynand 

Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, 

Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska 

Wstrzymało się (3) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Armii Krajowej. 

Uchwała Nr BRM.0007.66.2021 

w załączeniu 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego – Kukowo 4  

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – Kukowo 4. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

– Kukowo 4. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego – Kukowo 4. 

Uchwała Nr BRM.0007.67.2021 

w załączeniu 
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c) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli pracujących z grupą 

obejmującą dzieci sześcioletnie i dzieci młodsze oraz pedagogów, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w 

szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez 

Gminę Olecko   

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż Komisja przy 4 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących się negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 

Karty Nauczyciela, nauczycieli pracujących z grupą obejmującą dzieci sześcioletnie i dzieci 

młodsze oraz pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Olecko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny Wojciech Rejterada 

poinformował, iż na posiedzeniu komisji długo dyskutowano na temat projektu uchwały. 

Planuje się obniżyć płace nauczycielom, kiedy wszystko wokół drożeje.  

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli pracujących z grupą 

obejmującą dzieci sześcioletnie i dzieci młodsze oraz pedagogów, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w 

szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez 

Gminę Olecko. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5,  

Przeciw: 10,  

Wstrzymało się: 4,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (5) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Wojciech Leonarczyk, Marcin Roszko, Grzegorz 

Wróblewski. 

Przeciw (10) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Adam Chajęcki, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Józef Krajewski, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

Wstrzymało się (4) 

Jakub Dziubiński, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Alicja Stefanowska. 
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Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli 

pracujących z grupą obejmującą dzieci sześcioletnie i dzieci młodsze oraz pedagogów, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych 

zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w 

szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych 

przez Gminę Olecko. 

d) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Olecko w roku szkolnym 

2021/2022 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż Komisja przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Olecko w roku szkolnym 2021/2022. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Olecko w roku szkolnym 

2021/2022. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Olecko w roku szkolnym 2021/2022. 

Uchwała Nr BRM.0007.68.2021 

w załączeniu 

e) przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Olecko na lata 2021-2024”   

Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Monika Błaszak 
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omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Olecko na lata 2021-2024”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Olecko na lata 2021-2024”. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 
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Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami 

dla Gminy Olecko na lata 2021-2024”. 

Uchwała Nr BRM.0007.69.2021 

w załączeniu 

f) rozpatrzenia petycji Instytutu Strategii 2050 warmińsko-mazurskie przy 

Stowarzyszeniu Polska 2050  

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 3 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji Instytutu Strategii 2050 warmińsko-mazurskie przy Stowarzyszeniu Polska 2050. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali pytań ani uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• rozpatrzenia petycji Instytutu Strategii 2050 warmińsko-mazurskie przy 

Stowarzyszeniu Polska 2050. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 6,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Wacław 

Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (6) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Alicja Nowik, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji Instytutu Strategii 2050 warmińsko-

mazurskie przy Stowarzyszeniu Polska 2050. 

Uchwała Nr BRM.0007.70.2021 

w załączeniu 
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g) przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji rządowej 

dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych  

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przejęcia do 

realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji rządowej dotyczącej utrzymania 

grobów i cmentarzy wojennych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji rządowej 

dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  
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Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko 

spraw z zakresu administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy 

wojennych. 

Uchwała Nr BRM.0007.71.2021 

w załączeniu 

h) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i lokali 

użytkowych  

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
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poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i lokali użytkowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i lokali 

użytkowych. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

pomieszczeń gospodarczych i lokali użytkowych. 

Uchwała Nr BRM.0007.72.2021 
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w załączeniu 

i) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na 

raty spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Olecko lub jej jednostkom organizacyjnym, a także 

wskazania organu i osób do tego uprawnionych 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dydycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę burmistrza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, przy 5 głosach za i 2 

głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Olecko lub jej 

jednostkom organizacyjnym, a także wskazania organu i osób do tego uprawnionych z 

autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

• szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty 

spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 

Gminie Olecko lub jej jednostkom organizacyjnym, a także wskazania organu i osób 

do tego uprawnionych. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Olecko lub jej jednostkom 

organizacyjnym, a także wskazania organu i osób do tego uprawnionych. 

Uchwała Nr BRM.0007.73.2021 

w załączeniu 

j) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok  

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza,  przy 5 głosach za i 2 

głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2021 rok z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny Anna Kaczor 

odnośnie zwiększenia planu wydatków na zadanie pn. „Zwiększenie i ochrona 

bioróżnorodności na obszarze miasta Olecko” w kwocie 60.000,00 zł w związku z potrzebą 

wykonania dodatkowych robót budowlanych przypomniała, że staw przy ul. Orzeszkowej był 

już oczyszczany, a nieczystości bardzo długo leżały przy stawie. Zapytała, jak teraz będzie 

można wjechać na ten teren, skoro został już zagospodarowany.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na pytanie prosząc o cierpliwość, bo termin zakończenia zadania to 31 

sierpnia br. 

Radny Anna Kaczor 

wtrąciła, iż burmistrz nie zrozumiał, co miała na myśli. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
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kontynuował wyjaśnienia.  

Radni nie zgłaszali innych pytań ani uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

Wyniki głosowania: 

Za: 15,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 4,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Ferdynand 

Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, 

Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (4) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

Uchwała Nr BRM.0007.74.2021 

w załączeniu 

k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032  

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i  2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 

Wyniki głosowania: 

Za: 15,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 4,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 
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Za (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Ferdynand 

Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, 

Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (4) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2032. 

Uchwała Nr BRM.0007.75.2021 

w załączeniu 

l) emisji obligacji 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i  2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie emisji obligacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• emisji obligacji. 

Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie emisji obligacji. 

Uchwała Nr BRM.0007.76.2021 

w załączeniu 
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m) zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Polityki 

Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku   

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił dwa projekty uchwał łącznie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 6 głosach za i  1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie powołania członków Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny Wojciech Rejterada 

oznajmił, iż powodem zmiany członkostwa w komisji jest godzina obrad Komisji Polityki 

Prorodzinnej (…). 

Radny Jarosław Bagieński 

podziękował członkom Komisji Polityki Prorodzinnej (…) za wspólną pracę. 

Radni nie zgłaszali pytań ani uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

• zmiany uchwały w sprawie powołania członków Komisji Polityki Prorodzinnej, 

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

Wyniki głosowania: 

Za: 17,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 2,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (2) 

Adam Chajęcki, Anna Kaczor. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

Uchwała Nr BRM.0007.77.2021 

w załączeniu 

n) zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 
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poinformował, iż Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Olecku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany uchwały w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

 
Wyniki głosowania: 

Za: 17,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 2,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 
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Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (2) 

Adam Chajęcki, Anna Kaczor. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.78.2021 

w załączeniu 

o) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w Towarzystwie 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku   

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w Towarzystwie Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w 

Olecku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w Towarzystwie Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. w Olecku. 
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Wyniki głosowania: 

Za: 19,  

Przeciw: 0,  

Wstrzymało się: 0,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 2. 

Wyniki imienne: 

Za (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Nieobecni (2) 

Paweł Giełazis, Marian Prusko. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w Towarzystwie Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w 

Olecku. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.79.2021 

w załączeniu 

Na tym punkt wyczerpano. 

Przerwa 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady. Przypomniała, że sesja jest nagrywana. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 
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Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi wystarczające kworum do 

odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Jeden radny dołączył do sesji podczas jej trwania. 

Do punktu 5 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do biura Rady wpłynęły sprawy, które na 

bieżąco były przesyłane radnym: 

➢ W dniu 8 czerwca br. radny Jarosław Bagieński złożył rezygnację z prac w Komisji 

Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa i jednocześnie zgłosił akces 

do prac w Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji. Stosowne 

uchwały zostały podjęte na dzisiejszej sesji.  

➢ Międzynarodowa Koalicja dla Ochrony Polskiej Wsi przesłała list otwarty w sprawie 

szczepień przeciwko Covid-19. 

➢ W dniu 10 czerwca 2021 r. mieszkaniec gminy wystąpił z prośbą o podjęcie decyzji w 

zakresie usunięcia znaków B-35 (zakaz postoju) umiejscowionych na ul. Zamostowej 

w Olecku i odczytanie pisma na sesji.  

➢ Burmistrz Olecka przedłożył sprawozdanie z realizacji „Programu opieki nad 

zabytkami Gminy Olecko na lata 2016-2019. 

➢ Mieszkaniec gminy w piśmie z dnia 15 czerwca 2021 r. odniósł się do wypowiedzi 

radnego Józefa Krajewskiego na sesji Rady Miejskiej w Olecku w dniu 28 maja 2021 r. 

➢ Komenda Powiatowa Policji w Ełku wystąpiła o przesłanie kserokopii protokołu 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 20 kwietnia 2021 r. oraz zapisu 

nagrania. 

➢ Odbyło się 6 posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. 
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Zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  

Radni nie zgłaszali pytań.  

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 6 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między 

sesjami.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie między sesjami zostało wydanych 11 zarządzeń, odczytał ich 

tytuły.  

Wszystkie informacje z tego okresu oraz zarządzenia zostały zamieszczone w BIP. 

Radni nie zgłaszali pytań. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 7 – Stan dróg gminnych na terenach wiejskich oraz plany 

modernizacji oświetlenia – referat Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki 

Rady Miejskiej w Olecku. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko 

odczytał referat – treść w załączeniu do protokołu. 

Radni nie zgłaszali pytań. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 8 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, iż zgodnie z § 47 w związku z § 55 Statutu Gminy Olecko radni mają prawo 

zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce 

Przewodniczącego stanowią załącznik do protokołu z sesji.  

Prosiła radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

Radny Wacław Olszewski 
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poinformował, iż Zarząd Dróg Wojewódzkich w Olsztynie planuje modernizację drogi 

wojewódzkiej DW 653 na odcinku Olecko-Bakałarzewo. W ciągu dwóch lat ma powstać 

projekt techniczny. Warto zainteresować się projektem, aby uwzględniono w nim ścieżkę 

rowerową, którą można byłoby połączyć ze ścieżką w Malinówce i Przebrodzie pod 

Suwałkami. Zwrócił się z prośbą o lobbowanie nad utworzeniem ścieżki.  

Radny Renata Małgorzata Maciąg 

na prośbę mieszkańców Osiedla Lesk zgłosiła, że osoby przyjeżdżające na ogródki działkowe 

parkują samochody na jezdni praktycznie na całej długości już od krzyżowania z ul. 

Kościuszki. Na drodze zrobiło się niebezpiecznie, brakuje odpowiednich znaków drogowych, 

by policja mogła egzekwować właściwe parkowanie. Prosiła, aby uregulować tą sprawę.  

Radny Wojciech Rejterada 

odnosząc się do wypowiedzi radnej stwierdził, iż temat wraca. 

Poinformował, iż decyzja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Olecku 

odnośnie pomieszczeń w Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich jest negatywna. Na 

ostatnim posiedzeniu Komisja Oświaty (…) odwiedziła tą szkołę oraz Szkołę Podstawową w 

Judzikach i uznała, że temat należy drążyć i znaleźć rozwiązanie na funkcjonowanie obu 

szkół. Zaprosił całą radę na sierpniowe posiedzenie komisji w celu przedyskutowania 

problemu. 

Radny Anna Kaczor 

zgłosiła, że na ul. Orzeszkowej nie zostały odebrane śmieci. Od 1 lipca br. zadanie przejmuje 

spółka gminna i zmieniają się zasady segregacji. Chciała wiedzieć, czy nieodebrane odpady 

mają teraz odpowiednio posegregować.  

Radny Wojciech Leonarczyk 

poinformował, iż na ostatnim posiedzeniu Komisji Polityki Prorodzinnej (…) radni dyskutowali 

na temat chorób cywilizacyjnych. Wszyscy dyskutanci zauważyli, że lockdown wywołał 

wielkie spustoszenie w psychice uczniów w postaci depresji, lęków, uzależnienia od 

komputera, Internetu. Dzieci zamknęły się w sobie. Natomiast jedną z propozycji MOSiR w 

Olecku podczas półkolonii jest joga. Przytoczył definicje pojęcia. Chciał wiedzieć, jaką 

odmianę jogi będą ćwiczyły dzieci i zgłosił wniosek o organizację zajęć z ćwiczeń 

rozciągających, relaksacyjnych, czy korekty postawy.  

Radny Ferdynand Grodzicki 
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wystąpił w następujących sprawach: 

➢ zapytał, kiedy są planowane wybory sołtysa w Sołectwie Lenarty, 

➢ zapytał, czyją własnością jest tor młodzieżowej drużyny pożarniczej znajdujący się w 

budynku gospodarczym przy boisku wiejskim w Lenartach, 

➢ na prośbę mieszkańców poddał pod rozwagę, aby w sezonie letnim zorganizować 

transport wodny między Kąpieliskiem „Skocznia” i „Szyjka”, 

➢ zwrócił uwagę, iż ze względu na brak sołtysa w sołectwie boisko wiejskie w Lenartach 

niszczeje i jest problem z jego koszeniem. 

Radny Dawid Bondarenko 

odnosząc się do sprawy koszenia boiska wiejskiego poinformował, iż rozmawiał z 

burmistrzem, aby TBS Sp. z o.o. w Olecku przynajmniej raz skosiła trawę na boisku. Ponadto 

w zeszłym tygodniu odbyły się rozmowy z dyrektorem Szkoły Podstawowej w Judzikach, 

której ma być przekazany jeden z traktorków do koszenia, i która ma o stadion dbać. 

Podziękował młodzieży z Lenart za uprzątnięcie terenów rekreacyjnych.  

Radny Ferdynand Grodzicki 

zaprezentował kilka zdjęć skoszonej trawy na boisku. Zwrócił uwagę na zalegającą trawę i 

ślady opon ciągnika na murawie. Zapytał, jaki był koszt skoszenia trawy przez TBS i jak 

rozwiązać ten problem.  

Radny Wacław Olszewski 

zaapelował, aby mieszkańcy wsi dokładnie zastanowili się na co przeznaczać środki funduszu 

sołeckiego, które są środkami gminnymi, publicznymi. Często były przeznaczane na budowę 

boisk czy placów zabaw. Jednak trzeba mieć na uwadze, że w kolejnych latach te tereny 

należy utrzymywać, a gminy na to nie stać. Potem zależy to od inwencji mieszkańców, czy 

infrastruktura nie zostanie zaniedbana. 

Radny Ferdynand Grodzicki 

zaznaczył, że nigdy nie widział mieszkańca miasta koszącego trawniki, a były sołtys Lenart 

sam kupował paliwo do kosiarki i dbał o teren boiska, teraz nikt się tym nie zajmuje. 

Radny Dawid Bondarenko 

zapytał, co radny Grodzicki zrobił w sprawie boiska oprócz zrobienia zdjęć i zwracania uwagi, 

że trawa nie skoszona. 
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Osobiście poprosił młodzież o posprzątanie terenu i dzięki zaangażowaniu mieszkańców 

zorganizował turniej w Lenartach. Wyraził nadzieję, że świadomość mieszkańców Lenart i 

Białej Oleckiej zmieni się na tyle, że stadion jest ich i należy o niego dbać.  

Radny Alicja Nowik 

oznajmiła, iż w dniu 14 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Prorodzinnej (…), 

w którym uczestniczyli dyrektorzy szkół a rozmawiano na temat chorób cywilizacyjnych. 

Odczytała krótki raport z posiedzenia – treść w załączeniu do protokołu.  

Radny Wojciech Rejterda 

zwrócił się z prośbą, aby Komisja Polityki Prorodzinnej (…) informowała Komisję Oświaty (…) 

jeśli będzie zajmowała się tematami związanymi z uczniami i oświatą.  

Radny Anna Kaczor 

zgłosiła, by w obecnej sytuacji zastanowić się nad zwiększeniem etatu psychologa, gdyż 

obecnie jest tylko pół etatu w każdej szkole. 

Radny Józef Krajewski 

przyłączył się do gratulacji i podziękowań uczniom cytując wiersz ks. Jana Twardowskiego. 

Odniósł się do incydentu z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz odczytanego 

pisma mieszkańca Olecka a także do sytuacji boiska w Lenartach. 

Radny Jarosław Bagieński 

odniósł się do poruszonej przez radnego Leonarczyka kwestii półkolonii i jogi. 

Radny Wojciech Leonarczyk 

w trybie ad vocem stwierdził, iż należy uważać w kwestii duchowości.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zabrała głos w następujących sprawach: 

➢ zgłosiła wniosek o uzupełnienie informacji na stronie internetowej Regionalnego 

Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate” dotyczących Centrum Edukacyjno-

Kulturalnego w Kijewie. Poprosiła również o informację na temat miesięcznych 

kosztów funkcjonowania centrum od momentu jego powstania, 

➢ zapytała, jaki był koszt utworzenia strefy kibica w Olecku, 

➢ odnośnie negatywnej odpowiedzi na zgłoszony wniosek w sprawie dostawienia w 

mieście drewnianych stolików wystawowych do handlu lokalnymi wyrobami poddała 

pod rozwagę, aby pojedyncze stoły z targowicy przenieść do centrum. 
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Radny Jakub Dziubiński 

odniósł się do zapytania dotyczącego Centrum Edukacyjno-Kulturalnego w Kijewie. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do głoszonych spraw. 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zacytował informacje ze strony internetowej odnośnie jogi. 

Rada podjęła krótką dyskusję na temat ustalenia terminu spotkania dotyczącego 

zagospodarowania terenu  przy ul. Sembrzyckiego. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odniosła się do sprawy zagospodarowania terenu  przy ul. Sembrzyckiego. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

zabrał głos w dyskusji stwierdzając, że posiedzenia komisji będą najwłaściwsze jeśli chodzi o 

spotkanie z inwestorem. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 9 – Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady 41. sesji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Alicja Stefanowska 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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